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PREDMET: ZASTUPNIČKA INICIJATIVA

Poštovani, 

na osnovu članova 106. i 213. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo („Službene novine
Kantona  Sarajevo  -  Drugi  novi  prečišćeni  tekst  br.:  41/12,  15/13,  47/13,  47/15  i  48/16)
upućujem zastupničku inicijativu  Ministarstvu prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša
i ostalim gore navedenim javnim organima i preduzećima:

“Kantonalna  uprava  za  inspekcijske  poslove  u  odgovoru  akt  broj   14-02-04-01997/20  od
24.06.2020.  godine  u  vezi  postupanja  u  periodu  epizode  UZBUNA  po  pitanju  rada
ugostiteljskih objekata i korištenja čvrstih goriva navodi i sljedeće:

`Obzirom  na  sve  naprijed  navedeno  i  stratešku  opredjeljenost  KUIP  KS  na  društvenu
odgovomost, prije svega na ekonomsku, zatim pravnu i etčku odgovornost i dalje iz najboljih
namjera  i  dugogodišnjeg  iskustva,  smatramo da je  ovu zabranu datu  pod r.br.  5.  u  cilju
efikasnosti i ekonomičnosti, potrebno što prije jasnije precizirati, definisati, propisati a zatim
i objaviti putem sredstava javnog informisanja na način da javnost i subjekti kontrole sa istim
budu jasno i bez dileme pravovremeno i preventivno upoznati zato što ove mjere direktno
utiču  na  njihov  rad,  zaposlenenje  radnika,  novčani  promet,  javne  prihode,  investicije,
privredni rast i razvoj i ekonomiju u cjelini, eventualne beneficije i sl.`

Kao zastupnica smatram da je Ministarstvo prostornog uređenja,  građenja i zaštite okoliša
jasno definisalo postupanje u vezi  rada i  korištenja  čvrstih goriva od strane ugostiteljskih
objekata u periodu epizode UZBUNA, ali molim Ministarstvo prostornog uređenja, građenja i
zaštite okoliša da putem TVSA, zvanične web stranice, a od skora i svog FB profila što hitnije
upozna  javnost  i  subjekte  kontrole  o  uticaju  mjera  na  njihov  rad   prije  početka  sezone
aerozagađenja kako to traži Kantonalna uprava za inspekcijske poslove



Smatram da obustava rada na par dana kada se dešava epizoda UZBUNA kada su enormna
zagađenja čvrstim česticama na području Kantona Sarajevo neće bitno uticati na poslovanje
subjekata kontrole, a u svakom slučaju zdravlje građana Kantona Sarajevo nema alternativu
koje  još  više  dolazi  do  izražaja  ako  se  panademija  produži  na  predstojeću  sezonu
aerozagađenja, s napomenom da već imamo dvije naučne studije koje povezuju aerozagađenje
sa  povećanim brojem smrtnih  ishoda od infekcije  corona  virusom od strane  Univerziteta
Harvard, te Univerziteta Siena i Univerziteta Arhus”

S poštovanjem,

________________________
Neira Dizdarević
Zastupnica Naše stranke u Skupštini Kantona Sarajevo


